



Al Sidr Natural Honey Est.  
مؤسسة عسل السدر الطبيعي

الخبرة - الجودة - العراقة

منذ عام 1986



## عملنا

نحن نقوم بتوزيع جميع منتجات العسل إلى معظم الأسواق المحلية من خلال جمعيات أبو ظبي التعاونية، جمعية بانياس، جمعية الظفرة، سبار، مجموعة اللولو هايبر، غرانديوس هايبر ماركت، المحمصة اللبنانية، المحمصة الأوروبية، ومخابز وأسواق السلطان في العين، إضافة إلى خدمات البيع بالتجزئة داخل مؤسستنا في أبو ظبي.

## Our clients

We distribute all honey products to most local markets through Abu Dhabi Cooperative Societies, Baniyas Cooperative, Al Dhafra Cooperative, Spar, Lulu Group, Grandiose Hypermarket, Lebanese Roastery, European Roastery, and Sultan Bakeries and Markets in Al Ain, in addition to retail services. Inside our shop in Abu Dhabi.



تواصل معنا  
Contact Us

UAE - Abu Dhabi, Hamdan St.

+971 2 6773223

050 4432380

052 9830095

alsidrnaturalhoney@gmail.com



خدمة التوصيل مجاني داخل إمارة أبوظبي.

Free delivery service within the Emirate of Abu Dhabi.



## خدماتنا

يتوفر لدى مؤسستنا معظم أنواع العسل ومن مختلف أقطار العالم، مثل: (عسل السدر، عسل السم، العسل الأبيض، عسل الحمضيات، عسل البرسيم، عسل الحبة السوداء، عسل الصال، عسل الأزهار البرية وعسل المانوكا)، إضافة إلى مشتقات النحل مثل: الغذاء الملكي وجوب اللقاح والبروبوليس.

## Our Services

We have most kinds of honey from different countries of the world, such as (Sidr honey, Samar honey, white honey, citrus honey, clover honey, black seed honey, Saal honey, wild flower honey, and Manuka honey), in addition to bee derivatives such as royal jelly and pollen. And propolis.

## رؤيتنا

تكمّن رؤيتنا في المحافظة على رضى عملائنا وتقديم أجود أنواع العسل الطبيعي الخام، وأن تكون الجودة والمصداقية هي دائماً وأبداً شعارنا، ونظراً للإقبال الشديد على منتجاتنا فإننا نتطلع إلى افتتاح عدة فروع بالدولة، كما نتطلع أيضاً إلى إنشاء منصة بيع إلكترونية في القريب العاجل.

## Our vision

Our vision is to keeping the satisfaction of our customers and to providing the Best natural raw honey from whole the world, the quality and credibility is always our Emblem, and because the high demand for our products, we are looking forward to opening several branches in the UAE, also we are looking to create an online Shopping to sell our products very soon.

## من نحن

تعتبر مؤسسة عسل السدر الطبيعي من المؤسسات الرائدة والعريقة في دولة الامارات العربية المتحدة، حيث بدأت أعمالها منذ عام 1986 في أبو ظبي على يد السيد محمد يونس الخضور، من مواليد عام 1960، أردني الجنسية، وكانت هذه البداية نابذة من هوايته وحبه لعالم النحل والعسل، وعلى هذا الأساس انطلقت لديه فكرة إنشاء مؤسسة مختصة بتجارة العسل في الوقت الذي لم يكن يتواجد حينها شركات متخصصة في هذا المجال.

## About Us

Alsidr Natural Honey Est. is considered one of the leading and long-established foundation in the United Arab Emirates, as it started its work since 1986 in Abu Dhabi by Mr. Muhammad Younis Al-Khdour, born in 1960, Jordanian nationality, and this beginning stemmed from his hobby and his love for the world of bees and honey, On this basis, he had the idea of establishing an establishment specialized in honey trade at a time when there were no specialized companies in this field at the time.



## قيم ومبادئ المؤسسة

إن حب تقديم المنفعة للناس لما يتمتع به العسل من خواص علاجية وشفائية والرغبة بالحصول على العسل الطبيعي الخام بأي طريقة كانت بمثابة حجر الأساس التي وضعها السيد/ محمد يونس في إنشاء هذه المؤسسة، حيث قام بالتوجه إلى استيراد النحل من العديد من دول العالم مثل أستراليا، إيطاليا، مصر وأمريكا، وقام بتركيبها والإشراف عليها في مناطق متنوعة بالدولة.

لكن الآن وحيث أن موضوع استيراد خلايا النحل يحتاج إلى وقت وجهد فقد تم التوقف عن استيرادها والتفرغ إلى توزيع منتجات العسل في معظم أنحاء الدولة.

## Our values and principles

The love of providing benefits to people through honey medical benefits and the desire to obtain raw natural honey in any way was the cornerstone that Mr. Muhammad Yunis laid in to create of this Establishment, as he directed to import bees hives from many countries of the world such as Australia, Italy, Egypt, and America, and he installed and supervised them in various areas of the country.

But now, since this job requires time and effort, it has been stopped and devote itself to distributing honey products in most emirates of the country.

أنت المسؤول عن صحتك وصحة أولادك فلا ترضى إلا الأفضل ونحن نضمن لك ذلك.

You are responsible for your health and your children health, so do not accept anything but the best.

## لماذا نحن؟

- جميع أنواع العسل لدينا يتواجد بها شهادة فحص مخبرية تؤكد أن العسل مطابق للمواصفات القياسية.
- نحن نقدم ضمان الاسترداد النقدي للعميل أن لم تكن بضاعتنا طبيعية وعضوية 100%.
- نحن متخصصون في تقديم منتجات عالية الجودة دائماً، وهذا ما يؤكدنا تواجدنا على مدار السنوات الماضية.
- أسعارنا تنافسية إلى أبعد الحدود كوننا موزعو جملة.
- حاصلون على شهادة شكر وتقدير من جهاز أبو ظبي للرقابة الغذائية.

## Why us?

- All of our honey product have a laboratory test certificate confirming that honey conforms to standard specifications.
- We offer a cash-back guarantee to the customer if our goods are not 100% natural & organic.
- We specialize in providing high quality products always, and this is confirmed by our presence over the past years.
- Our prices are extremely competitive as we are wholesale distributors.
- Obtaining a certificate of appreciation from the Abu Dhabi Food Control Authority.

